

intertek

Total Quality. Assured.

GMAP NEWS

January 2025



國際轉證時間表

GMA Timeline
January 2025

Oct.08, 2024



亞塞拜然 Azerbaijan

開放使用5945-6425 MHz頻段

Feb.14, 2025



南韓 South Korea

RRA - 針對特定行動智慧裝置，要求配備USB-C連接埠

Jan.01, 2025



沙烏地阿拉伯 Saudi Arabia

~

Jan.01, 2026

SASO針對USB Type-C連接埠的新標準及要求已開始實施、
另給予一年寬限期



【亞塞拜然】開放使用5945-6425 MHz頻段

亞塞拜然無線電頻率委員會批准5945-6425 MHz頻段的使用條件，可用於無線存取系統 (WAS)，包括無線區域網路 (RLAN)。此條件主要依據泛歐洲郵政和電信管理委員會電子通訊委員會第(20) 01號決議 (ECC決議(20) 01)。

原文公告：[連結](#)



JANUARY
2025



[AZERBAIJAN] ICTA APPROVES USE OF 5945-6425 MHZ FREQUENCY BAND

The Radio Frequency Commission of Azerbaijan has approved conditions for use of 5945-6425 MHz frequency band, specifically for Wireless Access Systems (WAS), including Radio Local Area Networks (RLAN). These conditions were mainly based on the Decision No. (20) 01 of the Electronic Communications Committee of the Pan-European Conference of Postal and Telecommunications Administrations (ECC Decision (20) 01).

Official announcement: [Link](#)



【韓國】RRA發布行動智慧裝置須具備USB-C接頭技術標準草案

韓國無線電研究所(RRA)發布了行動智慧裝置之充電和數據傳輸技術標準草案 - 為了保護消費者及環保，該技術規範規定了以下產品出口到韓國必須配備 USB-C接頭：

- 2025年2月14日強制：
手機、平板電腦、數位相機、頭戴式耳機、耳麥、掌上型遊戲機、隨身喇叭、電子閱讀器、鍵盤、滑鼠、可攜式導航設備、入耳式耳機
- 2026年4月1日強制：
筆記型電腦

上述13類產品出口韓國，除整機需要申請MSIP證明外，USB-C接口亦需要單獨申請認證；

原文公告：[連結](#)



[SOUTH KOREA] RRA – REQUIREMENT FOR SMART DEVICES TO HAVE USB-C CONNECTOR

The National Radio Research Agency of South Korea (RRA) announced plans to establish technical standards for charging and data transfer methods for mobile smart devices, as well as broadcasting and telecommunications equipment. The following products must be equipped with USB-C connectors when exported to South Korea:

- Implement on **Feb-14-2025**:
Cellular Phones, Tablets, Digital Cameras, Headphones, Headsets, Portable Video Game Controllers, Portable Speakers, E-Book Readers, Keyboards, Mouse, Portable Navigation Devices, Earphones
- Implement on **Apr-01-2026**:
Laptops

Both end-products for the above 13 categories and the USB-C connectors should have MSIP certified separately.

Official announcement: [Link](#)



【沙烏地阿拉伯】針對USB TYPE-C連接埠開始實施新標準及寬限期

先前SASO發布關於智慧型裝置/電子設備的連接埠規格統一為USB Type-C的公告，其實施日期為2025年1月1日保持不變。

現在SASO給予一年的寬限期，延長至**2026年1月1日**。在此期限後SASO將依規定進行審查測試報告。

- SASO將接受符合SASO IEC 62368-1:2020標準的測試報告
- 廠商應提供自我宣告信(Self-Declaration)給SASO，確認其產品之USB Type-C連接埠符合最新標準 SASO IEC 62680-1-2:2023和SASO IEC 62680-1-3:2023

請留意：申請SIRC (IECEE Certificate)認證之管制產品，若有搭配USB Type-C連接埠，應同時提供上述要求測試報告，作為技術文件一併審查。



[SAUDI ARABIA] UPDATE REQUIREMENT FOR CONTROLLED DEVICES WITH USB TYPE-C

Previously, SASO announced that the charging port specifications for smart devices/electronic devices will be unified as USB Type-C specifications, and the implementation date will remain unchanged at January 1, 2025.

SASO now grants a one-year grace period, extending it to January 1, 2026. After this period, SASO will review the test report in accordance with regulations.

- SASO will accept test reports that comply with SASO IEC 62368-1:2020 standard
- Manufacturers should provide a self-declaration letter to SASO to confirm that the USB Type-C charging port of their products complies with the latest standards SASO IEC 62680-1-2:2023 and SASO IEC 62680-1-3:2023

Please note:

When applying for SIRC (IECEE Certificate) certification for regulated products, if they are equipped with a USB Type-C charging port, the above-mentioned required test report should also be provided as a technical document for review.

Intertek Taiwan - Electrical



pauline.kuo@intertek.com



www.intertek-twn.com

